
Alle informatie  
vind je via  

www.100jaarlinkeroever.be,  
waar ook alle leuke  
doe- en bezoektips  

van Linkeroever 
worden verzameld.

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

De zomer komt eraan

Dat betekent niet dat onze 
afdeling minder activiteiten 
in petto heeft. Onze specta-
culaire jaarlijkse barbecue 
(zie verder in dit blad) is 
een topper, maar we kijken 
ernaar uit je ook te ontmoe-
ten op de viering van onze 
Vlaamse feestdag, onze Ant-
werpse Moederdag en zeker 
op de bevrijdingsfeesten op 
vrijdag 1 september.  

Feestgedruis alom, maar 
natuurlijk vooral serieuze 
zaken. Onze wijkbezoeken 
zijn sinds september volop 
aan de gang. Elke maand 
bezoeken we een wijk in ons 
mooie district Antwerpen. 
Kom ons opzoeken en vertel 
hoe jij de werking van het 
district ziet. Zo gaan we 
sterk richting verkiezingen, 
federaal en lokaal. Want 
jouw stem en jouw steun zijn 
nodig. 

Ondertussen werken we 
heel hard verder aan ons 
district Antwerpen: verbete-
ring van straten, meer groen 
en blauw, meer sport, meer 
innovatie en een burgerbe-
groting waarin de burger zelf 
over budgetten beschikt. We 
gaan voor een leuke zomer 
met leuke ontmoetingen! 

Bart Steyaert 
voorzitter N-VA  
District Antwerpen 

Vlaams Hoofd
“In 2023 is het precies honderd jaar geleden 
dat het Vlaams Hoofd, een gehucht van 
de gemeente Zwijndrecht waaruit later de 
Sint-Annaparochie zou groeien, bij de stad 
Antwerpen kwam. Via de ondertekening 
van de Aanhechtingswet op 19 maart 
1923 werd dit gebied dat we nu kennen als 
Linkeroever officieel bij de stad gevoegd”, 
vertelt Antwerps districtsburgemeester 
Paul Cordy.

Beleef je buurt 
District en stad Antwerpen vieren dat 
graag met alle Antwerpenaren. Je krijgt 
financiële ondersteuning binnen het Beleef 
je buurt-aanbod van district Antwerpen 
als je een straatfeest, speelstraat, expo, 
festival, workshop of andere activiteit 
organiseert. Je ontvangt ook een leuke 
verrassing om jouw evenement of activiteit 
extra feestelijk te maken.

Buurtfeest 24 september
In de zomermaanden kan je een vrij 
toegankelijke openluchtexpo met foto’s 
bezoeken aan de voetgangerstunnel waar 
verleden, heden en toekomst samenko-
men. “Op zondagnamiddag 24 september 
sluiten we het feestjaar af met een gezellig 
buurtfeest voor groot en klein aan de Zee-
scoutsbasis. Zij vieren ook hun honderdja-
rig jubileum. We nodigen iedereen uit om 
daar samen honderd jaar Linkeroever te 
vieren en te klinken op dat prachtig deeltje 
van onze stad waar we zo trots op zijn”, 
vertelt schepen van o.a. Evenementen en 
Feestelijkheden Charlie Van Leuffel.

We vieren samen honderd jaar Linkeroever
In 2023 hoort Linkeroever honderd jaar bij Antwerpen. District en stad Antwerpen nodigen  
iedereen dan ook uit om mee te vieren. Iedereen kan een straatfeest, speelstraat of andere  
activiteit organiseren en in de zomer volgt een openluchtexpo. De afsluiter van dit feestjaar is 
een gezellig buurtfeest.

Twee fiere en enthousiaste Linkeroevenaars: districtsschepen 
Charlie Van Leuffel en voorzitter districtsraad Marita Wuyts.

Districtsburgemeester Paul Cordy, districtsschepen 
Charlie Van Leuffel en burgemeester Bart De Wever 
nodigen je uit om samen te vieren.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

District Antwerpen
districtantwerpen@n-va.be N-VA District Antwerpenwww.n-va.be/districtantwerpen
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Brusselstraat wordt tuinstraat 
In april opende districtsburgemeester Paul Cordy de  
gloednieuwe tuinstraat in de Brusselstraat. Na de Lange  
Ridderstraat is dat de tweede tuinstraat in het district.  
De komende jaren vormen we ook nog de Regentstraat en  
de Lange Doornikstraat tot tuinstraten om. 

Tuinstraat?
In een tuinstraat proberen we zoveel mogelijk groen te voorzien.
Je kan er nog steeds doorrijden met de auto of de fiets maar de 
rijweg is beperkt tot een smalle, verharde strook. De rest van de 
straat wordt aangelegd met plantvakken, bomen en bloemperken. 

Waarom doen we dat?
We zorgen daarmee voor een rustige verblijfplaats waar je in 
de zomer koelte vind in een vaak snel opwarmende stad. Bij 
regenweer kan het water ook veel beter in de vaak veel te droge 
ondergrond dringen. De bewoners van een tuinstraat zijn 
achteraf steeds opgetogen over het bereikte resultaat.

Voorwaarden?
Niet iedere straat komt in aanmerking. De straat moet geschikt 
zijn om als woonerf aangelegd te worden. Ze mag ook niet te 
smal zijn, want er moet plaats overblijven voor groene perken en 

bomen. Het zijn trouwens de bewoners die akkoord moeten gaan 
met de aanleg. Een tuinstraat vraagt wel wat onderhoud, waarbij 
we graag een beroep doen op het engagement van die bewoners. 
Als aan die voorwaarden is  voldaan, dan krijg je in ieder geval 
een zeer aangenaam stukje openbare ruimte.

“Behoud de tweede veerboot”
  
Mix van mogelijkheden
De oeververbinding over en onder de Schelde is zeer kwetsbaar en niet 
altijd afgestemd op het hedendaagse verkeer. Een mix van verschillende 
mogelijkheden om de Schelde over te steken is daarom noodzakelijk. De 
veerboot met de frequentie van een afvaart om het kwartier, zoals die 
was tot 1 april, speelt daarbij een belangrijke rol. 

Behoud de verbinding
De Antwerpse districtsraad vraagt op initiatief van de N-VA-fractie 
daarom aan de bevoegde Vlaamse overheid dat er weer om het kwartier 
een veerboot de Schelde oversteekt. Ook de andere verbindingen moeten 
goed onderhouden blijven. Dat is absoluut nodig voor de 17.000 inwoners 
van Linkeroever en voor de vele tienduizenden Antwerpenaren voor wie 
Linkeroever een noodzakelijke groene long is.

Tuinfeest Harmonie
Op zaterdag 20 mei vond de tweede editie van het 
Tuinfeest Harmonie plaats in het mooie Harmonie-
park. We vierden opnieuw in de stijl van de Belle 
Époque want dat waren de eerste gloriejaren van ons 
prachtig Harmoniegebouw (ons districtshuis). Leuke 
animatie voor jong en oud, lekker eten en drinken, 
mooie optredens en een stralende lentezon zorgden 
voor een onvergetelijke namiddag. 

Tot volgend jaar!

Districtsburgemeester Paul Cordy en districtsschepen 
Charlie Van Leuffel (beiden in gepaste Belle Époque-kledij) 
genoten met raadsleden Laura Delmas, Bart Steyaert,  
Annemie Demeyer en Freek Niesten van het gezellige feest.

Paul Cordy, districtsburgemeester

Nieuws 
uit de 

districtsraad
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Uit de parlementenDe N-VA voor u aan het werk
Op bezoek in het Vlaams Parlement
Het Vlaams Parlement ontvangt regelmatig schoolgroepen die kennis willen maken met 
de werking van het parlement. Wanneer het kan, maakt parlementsvoorzitter Liesbeth 
Homans graag tijd vrij om een babbeltje te slaan met de jongeren. Voor de jongeren is 
zo’n bezoek aan het hart van onze democratie een unieke ervaring. Plaatsnemen op de 
banken van de volksvertegenwoordigers in de imposante koepelzaal: dat maakt indruk. 
Kortom: reden genoeg om eens een klasbezoek te brengen aan het Vlaams Parlement! 

Liesbeth Homans, voorzitter Vlaams Parlement

Aftellen naar de Sinksenfoor
Van zaterdag 27 mei tot en met zondag 
2 juli staat de Sinksenfoor opnieuw op 
Spoor Oost in Borgerhout. Bezoekers 
halen vijf weken lang hun kermishart op 
en genieten van spectaculaire attracties 
en al het lekkers dat de bekendste foor 
van Vlaanderen te bieden heeft. Meer 
dan honderdvijftig eetkramen en               
spetterende attracties bieden volop 
plezier en sfeer voor jong en oud. “De 
Sinksenfoor is uniek in zijn soort. Geen 
kermis die lichaam en geest zo verroert 
en beroert”, zegt schepen voor Markten 
en Foren Peter Wouters.
Peter Wouters, schepen van Markten en 
Foren

Bescherm kritieke sectoren
Recent heeft de federale regering 
TikTok in de ban gedaan vanwege 
mogelijke veiligheidsrisico’s voor 
overheden. Michael Freilich stelde 
dat twee jaar geleden al voor. Volgens 
Michael is dat verbod te beperkt. 
Hij vindt dat het verbod veel verder 
moet gaan. Enkel zo worden kritieke 
sectoren minder makkelijk het 
slachtoffer van cyberaanvallen. 
Daarom herhaalde hij in de Kamer 
zijn ingediend wetsvoorstel over 
hoogrisicovendoren. Er moet een lijst 
opgemaakt worden van leveranciers 
die de kritieke sectoren niet mogen 
gebruiken omdat er een veiligheids- 
risico kan zijn. 
Michael Freilich, Kamerlid

Niet sociaal, noch rechtvaardig
De Vivaldi-regering klopt zich 
op de borst de bevolking zowat 
eigenhandig door de energiecrisis 
te hebben geloodst. In de Kamer 
heeft Peter De Roover de ploeg 
van De Croo op de vingers getikt 
daarbij de budgettaire situatie 
totaal te ontkennen. “In feite wordt 
u gesteund met geld dat er niet is. 
Het propagandaverhaal klinkt: wij 
helpen de mensen. In realiteit zijn 
het onze kinderen en kleinkinderen 
die ervoor mogen opdraaien. Sociaal 
en rechtvaardig is dat niet.
Peter De Roover, 
fractievoorzitter Kamer

Feestelijke opening tweede deel 
Zuidpark
De aanleg van het gedeelte Zuidpark 
boven het voormalige Schippersdok is 
in volle gang. Vanaf begin juni geniet 
u er van nieuwe bomen, struiken 
en bloemen, twee waterbassins met 
trappenpartij, een grasweide van 7.800 
vierkante meter en twee grote cirkel-
banken. Het wordt er heerlijk ver-    
pozen. Voor de volledige transformatie 
is het nog wachten tot voorjaar 2024, 
maar op 2 juni zetten we de opening 
van het tweede deel alvast feestelijk in. 
Hou dus onze sociale media in het oog 
en tot dan!
Annick De Ridder, schepen van 
Stadsontwikkeling

Keuze voor fiets-en wandelbrug over 
de Schelde bevestigd
Het stadsbestuur zet het licht             
definitief op groen voor de bouw 
van een fiets- en wandelbrug over de   
Schelde, nadat verschillende opties 
(veerboot, kabelbaan, tunnel) met 
elkaar vergeleken werden. De Schelde-
brug zal een enorme bijdrage leveren 
aan de modal shift van stad en regio. 
Ze zal aansluiten op nieuwe fiets- 
verbindingen in alle windrichtingen, en 
tegelijk het sluitstuk zijn van een heuse 
fietsring rond Antwerpen. Als alles 
volgens plan verloopt, fietsen we eind 
2028 over de Schelde naar de overkant.   
Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Schenk uw kunstwerken
Wie erft, kan de successierechten 
betalen door kunstwerken te   
schenken aan de Vlaamse overheid. 
Vanaf 1 juli 2023 wordt die regel-    
geving versterkt. De kunstverzamelaar 
kan nu zelf bij leven al aangeven 
welke stukken in aanmerking komen 
voor schenking. Ook nieuw: als de 
successierechten lager zijn dan de 
waarde van de kunstwerken, kan 
de Vlaamse overheid het verschil 
terugbetalen. Daarbovenop mogen 
de erfgenamen de waarde van de 
geschonken kunst voor 120 procent 
inbrengen bij hun belastingaangifte.
Manuela Van Werde, 
Vlaams Parlementslid

Uit de gemeenteraad
Meer treinen en fietsstallingen op station Luchtbal
Het aantal reizigers dat gebruikmaakt van station Luchtbal steeg de afgelopen jaren spectaculair. 
Het station is een mobiliteitsknooppunt van fietsen, trams, bussen en treinen. Helaas liet de 
minister voor Mobiliteit het aantal treinen dalen. Wie in het noorden van Antwerpen woont is 
de pineut. Schepen Koen Kennis en gemeenteraadslid Nathalie van Baren vragen de minister om 
deze regeling te herzien, zodat de pendelaar weer wat vlotter op het werk en weer thuis geraakt. 
Nathalie van Baren, gemeenteraadslid

Loket op Maat voor elke Antwerpenaar!
Loket op Maat is een volgende stap in innovatieve dienstverlening aan de burger. We werken 
digitaal of op afspraak, op maat van elke Antwerpenaar. We zetten in op meer afspraken per 
dag, twee avondopeningen per week en open loketten op zaterdag. Bovendien staan er 32 
zelfbedieningszuilen in de stad. De Antwerpenaar kiest bij het boeken van een afspraak tussen 
een stadsloket of regioloket dicht bij huis, of voor een tijdstip dat het beste past, onafhankelijk 
van de plek. We maken werk van een vriendelijke en efficiënte dienstverlening voor iedereen: 
ook voor de digitaal kwetsbare Antwerpenaar. 
Nabilla Ait Daoud, schepen voor Loketten

Cancelcultuur
Gedeputeerde Luk Lemmens was verontwaardigd toen in de Arenbergschouwburg onder het 
mom van ‘het zijn oude, witte mannen’ schilderijen waren vervangen door foto’s van de fotograaf 
Mous Lamrabat. “Over discriminatie gesproken. Het verleden doet er nog toe. Zowel de donkere 
als verlichte passages en hoofdrolspelers ervan hebben Antwerpen gemaakt tot de diverse, 
boeiende stad die ze nu is. Dat men de geschiedenis niet kent, is geen reden om die te wissen. Wij 
pleiten ervoor om oud en nieuw samen te brengen, niet voor de cancelling van oud door nieuw.”
Luk Lemmens, gedeputeerde

Uit de provincie

Antwerpen verbiedt het uitdelen van commerciële flyers
De strijd tegen zwerfvuil blijft een aandachtspunt. De Antwerpenaar heeft recht op een 
propere stad waarop hij trots kan zijn. Daarom hebben we besloten om commerciële 
flyers te verbieden. Antwerpenaren krijgen geregeld ongevraagd zulke flyers in de handen 
geduwd. Uiteindelijk belanden die op de grond, vervuilen ze onze straten en bezorgen 
ze extra werk aan onze reinigingsdiensten. Met dat verbod roepen we een halt toe aan 
dat soort zwerfvuil. We richten ons daarbij specifiek op flyers met een commercieel 
doel. Informatieve flyers of flyers die evenementen ondersteunen, bijvoorbeeld voor de              
Bollekesfeesten, blijven wel toegestaan. Zo maken we onze stad weer wat properder.

Bart De Wever, burgemeester

Een nieuwe maand, een nieuw bos. 
Deze keer planten we een nieuwe bos van 3,5 hectare op het Bloemenveld in Wilrijk met 
meer dan 5.000 inheemse bomen en 750 struiken en kleine bomen. En we blijven dat doen. 
Het is niet het eerste, en al zeker niet het laatste bebossingsproject van de stad. We zoeken 
permanent in onze dichtbebouwde stad naar gronden die we kunnen bebossen. We gaan 
resoluut voor meer bos in de stad omdat de Antwerpenaar daarom vraagt en omdat het een 
positieve impact heeft op de luchtkwaliteit. Bovendien zijn bomen een natuurlijke airco en 
vormen ze een buffer bij felle regen.
Els van Doesburg, schepen van Groen en Dierenwelzijn
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een stadsloket of regioloket dicht bij huis, of voor een tijdstip dat het beste past, onafhankelijk 
van de plek. We maken werk van een vriendelijke en efficiënte dienstverlening voor iedereen: 
ook voor de digitaal kwetsbare Antwerpenaar. 
Nabilla Ait Daoud, schepen voor Loketten

Cancelcultuur
Gedeputeerde Luk Lemmens was verontwaardigd toen in de Arenbergschouwburg onder het 
mom van ‘het zijn oude, witte mannen’ schilderijen waren vervangen door foto’s van de fotograaf 
Mous Lamrabat. “Over discriminatie gesproken. Het verleden doet er nog toe. Zowel de donkere 
als verlichte passages en hoofdrolspelers ervan hebben Antwerpen gemaakt tot de diverse, 
boeiende stad die ze nu is. Dat men de geschiedenis niet kent, is geen reden om die te wissen. Wij 
pleiten ervoor om oud en nieuw samen te brengen, niet voor de cancelling van oud door nieuw.”
Luk Lemmens, gedeputeerde

Uit de provincie

Antwerpen verbiedt het uitdelen van commerciële flyers
De strijd tegen zwerfvuil blijft een aandachtspunt. De Antwerpenaar heeft recht op een 
propere stad waarop hij trots kan zijn. Daarom hebben we besloten om commerciële 
flyers te verbieden. Antwerpenaren krijgen geregeld ongevraagd zulke flyers in de handen 
geduwd. Uiteindelijk belanden die op de grond, vervuilen ze onze straten en bezorgen 
ze extra werk aan onze reinigingsdiensten. Met dat verbod roepen we een halt toe aan 
dat soort zwerfvuil. We richten ons daarbij specifiek op flyers met een commercieel 
doel. Informatieve flyers of flyers die evenementen ondersteunen, bijvoorbeeld voor de              
Bollekesfeesten, blijven wel toegestaan. Zo maken we onze stad weer wat properder.

Bart De Wever, burgemeester

Een nieuwe maand, een nieuw bos. 
Deze keer planten we een nieuwe bos van 3,5 hectare op het Bloemenveld in Wilrijk met 
meer dan 5.000 inheemse bomen en 750 struiken en kleine bomen. En we blijven dat doen. 
Het is niet het eerste, en al zeker niet het laatste bebossingsproject van de stad. We zoeken 
permanent in onze dichtbebouwde stad naar gronden die we kunnen bebossen. We gaan 
resoluut voor meer bos in de stad omdat de Antwerpenaar daarom vraagt en omdat het een 
positieve impact heeft op de luchtkwaliteit. Bovendien zijn bomen een natuurlijke airco en 
vormen ze een buffer bij felle regen.
Els van Doesburg, schepen van Groen en Dierenwelzijn
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Woke en tijdgeest:

Bart De Wever in gesprek  
met Rik Torfs 
 
Het bestuur van N-VA District Antwerpen zet zich in om alle 
Antwerpenaren met elkaar te verbinden door middel van  
dialoog. Als je het Huis van de Provincie Antwerpen omvormt tot 
de arena waar twee gladiatoren met elkaar in dialoog gaan over 
thema’s als woke en de tijdgeest, en je trekt een volle zaal met een 
mooi gezelschap uit allerlei Antwerpse hoeken, dan mag je spreken 
van  een topper van een evenement.

Trotse voorzitter Bart Steyaert blikt terug op een succesvol event. 
“Dankzij de tophulp van onze bestuursleden en mandatarissen zijn we 
opnieuw geslaagd in de organisatie van een geweldig aperitiefmoment. 
De boeken Woke van Bart De Wever en Tijdgeest van Rik Torfs waren 
een perfecte aanleiding tot een boeiend gesprek over gemeenschap en 
samenleven.” 

Bekijk het volledige debat, ingeleid door Eerste Gedeputeerde Luk Lemmens en voorzitter N-VA District Antwerpen Bart 
Steyaert, via onze website. Wie weet herken je jezelf nog op de fijne beelden van de receptie achteraf tijdens het nagesprek. 

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Wijkbezoeken 
Heb je vragen, zijn er verzuchtingen of wil je de lokale afdeling graag 
beter leren kennen? Elke maand zetten wij in een wijk van het district 
onze tent op en verwelkomen je graag voor een koffie en een fijne 
babbel. Noteer alvast de data van onze wijkbezoeken in het komende 
najaar, telkens op de eerste zaterdag van de maand van 10 tot 13 uur.

2 september: 
Kiel,  

tegenover Tir

7 oktober: 
Haringrode,  

Groen Kwartier

4 november: 
Tentoonstelling,  

Vlaamse  
Kunstlaan

2 december: 
Centrum,  
Klapdorp 

Meer info over onze activiteiten vind je via www.n-va.be/districtantwerpenbe.

“Identiteit, gemeenschap en democratie: de vraagstukken van 
de 21ste eeuw. De vraagstukken waar ook wij als partij een ant-
woord op hebben dat bij onze traditie van een democratische en 
verlichte rechtsstaat past.”  Paul Cordy, districtsburgemeester

Zomer en najaar in district Antwerpen
Er zijn heel wat leuke evenementen in ons district.  
Zet deze zeker in je agenda.

Feesten in het Stadspark op 8 en 9 juli 2023
Bal van de Bevrijding op 1 september 2023
Buurtfeest honderd jaar Linkeroever op 24 september 2023

Zomerbarbecue met  
panelgesprek 
Zondag 18 juni vanaf 12 uur
Karakol, Linkeroever

Je bent van harte welkom. Moderator Paul 
Cordy praat een boeiend panelgesprek 
aan elkaar met onze gasten volks-
vertegenwoordigers Peter De Roover, 
Michael Freilich en Manuela Van Werde. Je 
krijgt zeker ook de gelegenheid om zelf je 
vragen aan hen te stellen. 

Kom met Jong 
N-VA en N-VA 
samen naar de 
Antwerp Pride  
op zaterdag 12 
augustus 2023 
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